



SPORTSPARADISE

fun to be free

WINTER ACTIVITIES in ENGADINE - ST. MORITZ

Snowkite & snow wing

**Snowshoe
& ski tours**

ENGADINE MOTION
activities



Ski



**Snowboard
& Freeride**



CONTACTS

(+41) 78 975 88 05

sportsparadise2017@gmail.com

sportsparadise-kitesurf.com



SPORTSPARADISE

Watersport and fun school

SARDINIA

08042 Bari Sardo (NU)
Loc. Planargia
Camping Village Ultima Spiaggia
ITALY

SWITZERLAND

7504 Pontresina
Via da Bernina 21
SWITZERLAND

LAKE COMO

23824 Dervio (LC)
Via alla Darsena 20
ITALY

SNOWKITE in SILVAPLANA and BERNINA

Snowkiting: freedom and fun, a new way to feel the mountain spirit

Snowkiten ist einfach zu erlernen, du benötigst nur die Grundlagen zum Skifahren oder Snowboarden. Ideal für Kinder und alle Altersgruppen!

Snowkiting is easy to learn, you just need basics of skiing or snowboarding. It is a sport ideal for kids and all ages!

BEGINNER GROUP COURSES

3 hours / CHF 150

(At Bernina full day suggested CHF 300)

Kite and harness included

KITESURFER PACKAGE

For those who already practice water kitesurf.

Introduction to snowkiting and kite rental

1 day / CHF 120

Kite and harness included

FREERIDE SNOWKITE TOUR BERNINA

Tour with guide

4 hours / CHF 300

Gear not included

RENTAL

kite and harness 1 day / CHF 80

ski rental 1 day / CHF 30



SNOW WING

Snow Wing mit Ski oder Snowboard ist sehr einfach zu erlernen, der Kurs dauert nur wenige Stunden, ist ungefährlich und deshalb für alle geeignet.

Snow wing with skis or snowboard is very easy to learn, it only takes a few hours, does not present dangers and therefore is suitable for all ages.



BEGINNER GROUP COURSES

2 hours / CHF 100

wing included

RENTAL

wing 1 day / CHF 60

ski 1 day / CHF 30

SKI SCHOOL – ERWACHSENE - ADULTS

Es ist nie zu spät Skifahren zu lernen und mit den neuen Carvingskiern ist es einfacher als früher; ausserdem haben sich die Unterrichtsmethoden weiterentwickelt, und ist möglich die Ängste von Erwachsenen Ski Anfängern zu vermeiden.

it's never too late to learn to ski and with the new carving skis it's easier than in the past; moreover, teaching methods have developed and today it is easier to avoid the fears of adult ski beginner.

1. SCHNUPPERKURS - TRIAL COURSE

PRIVATE 3 hours / CHF 300
2 PERSONS 3 hours / CHF 180 per person

2. BEGINNER COURSE

PRIVATE
5 days - 3 hours per day / CHF 1500
5 days - 5 hours per day / CHF 2 500

2 PERSONS (price per person)
5 days - 3 hours per day / CHF 800
5 days - 5 hours per day / CHF 1300

Du lernst bremsen im Pflug und Pflugdrehen
You will learn snow plough braking and turns



SKI SCHOOL – ERWACHSENE - ADULTS

3. INTERMEDIATE COURSE du lernst Parallelschwingen gerutscht | you'll learn parallel skidded turns

4. ADVANCED COURSE du lernst geschnittene Kurven und Kurzschwung | you'll learn carved turns and short radius turns

5. EXPERT COURSE du lernst Carveschwung und, Kurzschwung und tricks im Snowpark | you will learn carved turns, short turns and tricks-jumps in the snowpark

PRIVATE

5 days - 3 hours per day / CHF 1500

5 days - 5 hours per day / CHF 2500

2 PERSONS (price per person)

5 days - 3 hours per day / CHF 800

5 days - 5 hours per day / CHF 1300



6. TECHNIQUE REVIEW COURSE deine Technik auffrischen | to review your technique

7. TECHNIQUE IMPROVEMENT COURSE deine Technik mit Video Analyse verfeinern | you will improve your technique with video analysis

PRIVATE

3 days - 3 hours per day / CHF 900

2 PERSONS (price per person)

3 days - 3 hours per day / CHF 480

SKI – SNOWBOARD - SAFARI

Die bekanntesten Pisten im Engadin sind Corvatsch und Furtschellas, Corviglia, in St. Moritz und Diavolezza und Lagalb am Bernina. Entdecke sie alle mit unseren Instruktoeren. Es ist auch möglich, einen **Grand Tour** zu buchen, die das Engadin und die italienischen Bezirke Livigno, Bormio und Madesimo umfasst. Kontaktier uns, um den Plan deines Grand Tour zu organisieren.

In the Engadine the most famous slopes, those of Corvatsch, Furtschellas, Corviglia, the districts of St Moritz and of Bernina with Diavolezza and Lagalb. Discover them all with our instructors. It is also possible to book a **Grand Tour** which includes the Engadine and the Italian district of Livigno, Bormio and Madesimo. Contact us to organise you tour.

PRICES

PRIVATE

3 days - 5 hours per day / CHF 1500

2 PERSONS (price per person)

3 days - 3 hours per day / CHF 840

3 PERSONS (price per person)

3 days - 3 hours per day / CHF 600



SKI SCHOOL – TELEMARCK

Diese Technik wurde Mitte des 19. Jahrhunderts von Sondre Norheim, einem Skifahrer aus der ehemaligen norwegischen Provinz Telemark, erfunden. Telemark gilt als der Beginn des sportlichen Skifahrens und ist heute wieder voll im Trend! lernst parallel schwingen gerutscht

This technique was invented by Sondre Norheim, a skier from the Norwegian county of Telemark, in the mid 19th century. Telemark is regarded as the beginning of skiing as a sport and is becoming trendy again today!



PRICES

PRIVATE

5 days - 3 hours per day / CHF 1500

5 days - 5 hours per day / CHF 2500

2 PERSONS (price per person)

5 days - 3 hours per day / CHF 800

5 days - 5 hours per day / CHF 1300

SNOWBOARD SCHOOL

Das Gefühl, auf dem Schnee zu surfen, ist einfach wunderbar! Snowboarden ist ein Sport, der für alle Altersgruppen geeignet ist: mit den besten Unterrichtenden unserer professionellen Instrukto:ren lernst du, auf dem Board in perfekter Balance zu bleiben.

The sensation of surfing on the snow is simply wonderful! Snowboarding is a sport suitable for all ages: with the best lessons of our professional instructors you will learn to stay in perfect balance on the board.

1. SCHNUPPERKURS - TRIAL COURSE

PRIVATE 3 hours / CHF 300
2 PERSONS 3 hours / CHF 180 per person

2. BEGINNER COURSE

PRIVATE
5 days - 3 hours per day / CHF 1500
5 days - 5 hours per day / CHF 2500

2 PERSONS (price per person)
5 days - 3 hours per day / CHF 800
5 days - 5 hours per day / CHF 1300

Du lernst gerutschte Schwünge zu fahren
You'll learn to do skidded turns



SNOWBOARD SCHOOL

3. INTERMEDIATE COURSE dynamische (Streck-und Beugeschwünge)und switch Schwünge | dynamic (stretching and bending) and switch turns

4. ADVANCED COURSE gearvte Schwünge | carved turns

5. EXPERT COURSE tricks im Snowpark | trick and jumps in the snowpark

PRIVATE

5 days - 3 hours per day / CHF 1500

5 days - 5 hours per day / CHF 2500

2 PERSONS (price per person)

5 days - 3 hours per day / CHF 800

5 days - 5 hours per day / CHF 1300



6. TECHNIQUE REVIEW COURSE deine Technik auffrischen | to review your technique

7. TECHNIQUE IMPROVEMENT COURSE deine Technik mit Video Analyse verfeinern | you will improve your technique with video analysis

PRIVATE

3 days - 3 hours per day / CHF 900

2 PERSONS (price per person)

3 days - 3 hours per day / CHF 480

LANGLAUF - CROSS COUNTRY SCHOOL

Eine gute Grundtechnik ist beim Langlaufen unabdingbar und ermöglicht wunderschöne Strecken durch die Wälder und Einblicke in die Engadiner Seenlandschaft von Maloja bis Pontresina zu fahren.

A good basic technique is essential in cross-country skiing and will allow you to follow wonderful itineraries through the woods and glimpses of the Engadine lakes, from Maloja to Pontresina.

1. SCHNUPPERKURS - TRIAL COURSE (classic or skating)

PRIVATE 3 hours / CHF 300
2 PERSONS 3 hours / CHF 180 per person

2. BEGINNER COURSE (classic or skating)

Du lernst die klassische oder skating-Technik und die Technik, um sicher bergauf und bergab zu fahren. You will learn the classic or skating technique and the technique for riding uphill and downhill safely.

3. CROSS COUNTRY SAFARI

Wir begleiten dich alle Engadiner Loipen zu entdecken | We will make you discover all slopes in Engadin

PRIVATE
5 days - 3 hours per day / CHF 1500

2 PERSONS (price per person)
5 days - 3 hours per day / CHF 800



FREERIDE SKI and SNOWBOARD SCHOOL

Die Emotion beim Skifahren oder mit den Snowboard im frischen Schnee surfen ist ein einzigartiges Erlebnis und unser Tal bietet viele wunderschöne Abfahrten, die mit den Skiliften erreicht werden können.

The thrill of skiing or surfing with the snowboard in powder snow is a unique experience and our valley offers many wonderful descents, which can be reached with the ski lifts.

1. BEGINNER COURSE

PRIVATE

4 days - 5 hours per day / CHF 2000

2 PERSONS (price per person)

4 days - 5 hours per day / CHF 1080

Du lernst wie man die Sicherheitsausrüstung (Schaufel, Sonde, LVS-Gerät) benutzt; welche Wetter- und Schneebedingungen geeignet sind, um Off-Piste-Abfahrten sicher zu unternehmen

You'll learn to use the safety equipment is required (shovel, probe, avalanche transceiver); which weather and snow conditions are necessary to be able to face off-pist descents safely.

2. FREERIDE TAG-DAY

PRIVATE

5 hours / CHF 500

2 PERSONS

5 hours / CHF 300 per person

Fuer alldiejenigen die einen Beginnerkurs besucht haben | For all people that already attended a beginner course.



SKI and SNOWBOARD - TOUR - SCHOOL

Die Emotion beim Skifahren oder mit dem Snowboard im frischen Schnee Surfen ist ein einzigartiges Erlebnis und unser Tal bietet viele unberührte Orte, die nur mit einer Ski- oder Snowboardtour mit Fellen zu erreichen sind.

The thrill of skiing or surfing with the snowboard in the powder snow is a unique experience and our valley offers many places that can only be reached with a ski or snowboard tour with skins. Here you will not find ski lifts and crowds, but untouched nature and the exciting silence of the Alps.

1. BEGINNER COURSE

PRIVATE

4 days - 5 hours per day / CHF 2000

2 PERSONS (price per person)

4 days - 5 hours per day / CHF 1080

Du lernst wie man die Sicherheitsausrüstung (Schaufel, Sonde, LVS-Gerät) benutzt; welche Wetter- und Schneebedingungen geeignet sind, um Off-Piste-Abfahrten sicher zu unternehmen | You will learn to use the safety equipment is required (shovel, probe, avalanche transceiver); which weather and snow conditions are necessary to be able to face off-pist descents safely

2. TOUR TAG-DAY

PRIVATE

5 hours / CHF 500

2 PERSONS

5 hours / CHF 300 per person



SKI SCHOOL – KINDER - KIDS

Sowohl die Unterrichtsmethoden als auch die Lernmethoden variieren je nach Alter der Kinder. Daher unterscheiden sich unsere Kurse sowohl nach dem Alter als auch nach dem Niveau der Kinder.

Both teaching methods and ways of learning vary according to the age of the children. Therefore our courses differ both according to the age and according to the level of the children.

1. AGE RANGE: 3-4 YEARS (Lessons with 1-2 kids)

BEGINNER Lernen Gleiten und Bremsen im Pflug | gliding and braking with snow plough
ADVANCED Pflugschwingen | snow plough turns

2. AGE RANGE: 5-6 YEARS (Lessons for 1-3 children)

BEGINNER Lernen Gleiten und Bremsen im Pflug | gliding and braking with snow plough
ADVANCED 1 Pflugschwingen, erste parallel Skistellung | snow plough turns and parallel position
ADVANCED 2 Parallelschwingen geruscht | skidded parallel turns



PRICES

PRIVATE

5 days - 2 hours per day / CHF 1000

2 PERSONS (price per person)

5 days - 2 hours per day / CHF 600

SKI SCHOOL – KINDER - KIDS

3. AGE RANGE: FROM 7 YEARS (Lessons for 1-4 children)

BEGINNER

Bremsen und Schwingen im Pflug | braking and turns with snow plough

ADVANCED 1

Pflugschwingen, erste parallel Skistellung | snow plough turns and parallel position

ADVANCED 2

Parallelschwingen gerutscht auf blauer Piste | skidded parallel turns on blue slope

ADVANCED 3

Parallelschwingen gerutscht auf roter Piste | skidded parallel turns on red slope

ADVANCED 4

Parallelschwingen gerutscht und Kurzsprung | drifted parallel curve and short turns

PRICES

PRIVATE

5 days - 5 hours per day / CHF 2500

2 PERSONS (price per person)

5 days - 5 hours per day / CHF 1300

3-4 PERSONS (price per person)

5 days - 5 hours per day / CHF 900



PRIVATE VIDEO and FOTO SESSION

Möchtest du ein Andenken an deinen Skiurlaub? Wir stellen dir einen professionellen Fotografen zur Verfügung, der dich 90 Minuten lang auf die Piste begleitet und dir ein Erinnerungs Book erstellt. Möchtest du lieber ein professionelles Video zum Posten in sozialen Netzwerken oder als Erinnerungsfilm an deine Ferien im Engadin? Wir stellen dir einen professionellen Video Maker zur Verfügung, der dich 90 Minuten lang auf der Piste begleitet und dir ein Erinnerungsvideo dreht.

Do you want a souvenir of your skiing holiday? We provide you with a professional photographer who will follow you on the slopes for 90 minutes, creating your souvenir book.

Do you prefer a professional video to post on social networks or to keep as a souvenir film of your holidays in the Engadine valley? We provide you with a professional video maker who will follow you on the slopes for 90 minutes, making your souvenir video.

PRIVATE VIDEO AND FOTO SESSION

10 edited photos CHF 300

60 second video CHF 500

SCHNEESCHUHTOUREN - SNOW SHOE TOURS

Schneeschuhwandern im Engadin ist ein magisches Erlebnis! Wir bieten viele Ausflüge und Touren an, alle 3 Stunden lang, aber mit unterschiedlichem Schwierigkeitsgrad, abhängig von der körperlichen Vorbereitung und fitness der Teilnehmer.

Wir organisieren auch Schneeschuhwanderungen bei Vollmondnacht (auf Muottas Muragls, auf Diavolezza und in Grevasalvas).

Snowshoeing in the Engadine is a magical experience! Discover with our instructors the most suggestive sightseeing of the valley. We offer many tours, all of 3 hours, but of different difficulty, depending on the physical preparation and fitness of the participants.

We also organize full moon night snowshoe tours (on Muottas Muragls, on Diavolezza and to Grevasalvas).

PRICES per person

1 person	CHF 250
2 persons	CHF 150
3 persons	CHF 130
4 persons	CHF 110

The snowshoe rental is included in the prices





JOIN THE MOUNTAIN SPIRIT

The new project powered by



SPORTSPARADISE

fun to be free

Möchtest du das Engadin auf eine ungewöhnliche und lustige Art entdecken? Wir bieten personalisierte Pakete mit erfahrenen Teambuilding-Guides für dein Unternehmen oder für einen Urlaub mit Familie oder Freunden im Zeichen von Spaß und Sport.

In Zusammenarbeit mit einem fachkundigen Food- und Wine-Journalisten schlagen wir auch Food- und Wine-Touren, Themenabende und Parties mit den besten Food-and-Wein-Pairings vor: das Engadin ist nicht nur schön, sondern auch sehr gut!

Do you want to discover the Engadin valley in an unusual and funny way? We offer tailor-made packages, with expert team building guides for your Company or for a holiday with your family or friends dedicated to fun and sport.

With the collaboration of an expert food and wine journalist, we also suggest food and wine tours, themed evenings and parties, with the best food and wine pairings: because the Engadine is not only beautiful but also very good!

WINTER CANYONING

Ihr wandert, klettert und gleitet an Ziplines vorbei an eisverhangenen Felswänden und zugefrorenen Wasserfällen, ohne dabei nass zu werden. Taucht ein in eine wilde, abgeschiedene Welt und wäht euch fernab jeglicher Zivilisation.

You hike, climb and glide along ziplines past ice-covered cliffs and frozen waterfalls without getting wet. Enter a wild, secluded world and imagine yourself far away from any civilization.



PRICES

From CHF 110 / per person

SKILLS

No fear of heights and sure-footed.
Children from 10 years

The tour takes about 2,5 hours

EISKLETTERN - ICE CLIMBING TASTER COURSE

Wir vermitteln euch ein erstes Gefühl für die Eiskletterei. Top Rope gesichert und voll auf Steigeisen und Pickel konzentriert, steht deinem Erfolgserlebnis nichts im Weg!

We will give you a first impression of ice climbing. You'll see the three hours fly by! Top Rope secured and fully concentrated on crampons and ice axes, nothing stands in the way of your sense of achievement!

PRICES

From CHF 120 / per person



ICE SKATING - CURLING and EISSTOCK TOURNAMENTS

ICE SKATING COURSES

Privatunterricht für Anfänger und Fortgeschrittene
Private lessons for beginners and advanced

1 hours / CHF 80

CURLING and EISSTOCK TOURNAMENTS

From CHF 200 / per person



Wir organisieren auch Curling oder Eisstock Turniere mit Schiezzrichter die den Turnier leiten.

Ideal für Gruppen ab 4 Personen

We organize curling or eisstock tournaments and our referee will lead the tournament.

Ideal for groups from 4 persons

PARAGLIDING

Wie ein Vogel kreisen wir im Aufwind. Am Horizont erscheinen neue Bergspitzen, die Welt unter unseren Füßen wird kleiner. Nun haben wir auch die Möglichkeit einen kleinen Luftspaziergang zu machen. Der Passagier kann mitentscheiden, wohin es dabei gehen soll.

Like a bird we circle in the updraft. New mountain peaks appear on the horizon, the world under your feet becomes smaller. Now we also have the possibility to do a little air walk. The passenger may co-decide where to go.

St. Moritz & Engadine at it's best - enjoy the bird's-eye view!

PRICES

about 20 min flight

From CHF 270 / per person



SCHLITTEN - SLEDGING PREDA BERGÜN

Mit dem Zug der Rhätischen-Bahn geht es auf der Unesco Strecke in vielen Kehrtunnels und Viadukte von Bergün rauf zum Start nach Preda. Mit den Rodel vom CLUB-99 saust man schnell und sicher 6km runter nach Bergün. Im Halben Stunden Takt erreicht man den nächsten Zug. Für eine Runde schafft man in einer Stunde.

The Rhaetian Railway takes you on the Unesco route in many spiral tunnels and viaducts from Bergün up to the start in Preda. With the toboggan from CLUB-99 you can quickly and safely zoom 6 km down to Bergün. The next train can be reached every half hour. You can do one lap in an hour.



PRICES OF THE TOBOGGAN FROM PREDÀ

From CHF 20

KUTSCHENFAHRTEN - HORSE-DRAWN CARRIAGE

Entdecke Engadin und St. Moritz mit einer Kutschenfahrt, und erlebe die magische Winter Atmosphäre.

Enjoy Engadin and St. Moritz in a relaxing horse drawn carriage tour, the best way to relax feeling immersed in this wonderful nature

PRICES

From CHF 200 / 4 persons

